

浙江雅娜纺织有限公司简介 Introduction to Zhejiang Yana Textile Co,. Ltd

雅娜公司在改开浪潮的90年代建立,经历了中国繁荣的30年,从一家小小的氨纶包纱厂开始,在 02年购置自己的土地厂房,陆续增添包覆丝机,一步法捻线机,15年购置花捻生产线,18年成立 了独立的染色公司,完成了纱线产业链的整合。

Yana Company was established in the 1990s during the wave of reform and development, and experienced 30 years of prosperity in China. Starting from a small spandex wrapping factory, it purchased its own land and factory in 2002, gradually adding wrapping machines and one-step twisting machines. In 2015, it purchased a flower twisting production line, and in 2018, it established an independent dyeing company, completing the integration of the yarn industry chain.



随着时代的变迁,加工形态的生产线,变成劳力成本的竞争行业,这对传统型企业都形成了巨大压力。因此在疫情 冲击的2018年,公司除加强原有的产品研发开发部门外,并陆续成立市场部,负责市场开发及营销规划,以充分 衔接新时代,新市场的新需求。

With the changes of the times, the production line of processing forms has become a competitive industry in terms of labor costs, which has put enormous pressure on traditional enterprises. Therefore, in 2018, during the impact of the epidemic, the company strengthened its existing product research and development department and gradually established a marketing department to be responsible for market development and marketing planning, in order to fully connect with the new demands of the new era and new markets.

在疫情以后,雅娜迎来新的业绩增长,在公司每一位成员的共同努力下,未来雅娜会继续为了成为春夏纱线行业 的领军企业而奋斗。

After the epidemic, Yana has achieved new performance growth. With the joint efforts of every member of the company, Yana will continue to strive to become a leading enterprise in the spring and summer yarn industry in the future.



Dedication to Innovation

Yana公司创建于1996年,专业从事各种原料开发,纺纱,染色及设计。灵活运用纺织 新材料、新工艺、新设备的多功能技术,客户遍布欧洲、美国、中国大陆,日本、韩国 及东南亚等世界各地。

敏锐于市场变化,深入和客户的共同开发,时刻以最专业的态度严谨工作是我们持续成 功的秘诀。我们坚持不断创新,以求满足市场对美学的期待。

Yana Company, founded in 1996, specializes in the development, spinning, dyeing, and design of various raw materials. Flexible use of multi-functional technology of new textile materials, new processes and new equipment, customers are all over Europe, the United States, Chinese Mainland, Japan, South Korea and Southeast Asia. Being sensitive to market changes, collaborating deeply with clients for joint development, and always working strictly with the most professional attitude are the secrets to our sustained success. We insist on continuous innovation to meet the market's expectations for aesthetics.



YANA也是一家兼具社会责任感的企业。唯有与环境共好,才能使生活更美好。YANA坚持引进环保原物料、改善生产流程、降低生产污染,节能减碳等,一路取得BCI、GRS、OCS、RCS、HIGG、FEM、SLCP的系列认证。在未来我们也将持续投入,坚持为更好的世界努力。

YANA is also a socially responsible enterprise. Only by being in harmony with the environment can we make life better. YANA insists on introducing environmentally friendly raw materials, improving production processes, reducing production pollution, energy conservation and carbon reduction, and has obtained a series of certifications including BCI, GRS, OCS, RCS, HIGG, FEM, and SLCP along the way. In the future, we will continue to invest and strive for a better world.

浙江雅娜纺织有限公司

Zhejiang Yana Textile Co,. Ltd

我们是一家开发型综合纺纱厂,专注于春夏纱线的开发和生产,有包覆,复合捻线,倍捻,花捻等各类春夏纱线专用设备。 产品以市场流行为导向的自主开发为主,原料包含白厂丝、绢丝、棉、亚麻、羊毛等各种天然纤维及天丝、粘胶、涤纶、 尼龙、伊力特等各种化学纤维。

We are a comprehensive spinning factory specializing in the development and production of spring and summer yarns. We have various specialized equipment for spring and summer yarns, such as wrapping, composite twisting, double twisting, flower twisting, etc.

Our products are mainly developed independently based on market trends, and the raw materials include various natural fibers such as white factory silk, silk, cotton, linen, wool, as well as various chemical fibers such as Tencel, viscose, polyester, nylon, and Elite.

2015年公司全面推动电脑化利用ERP系统整合企 业资源,使管理流程化,资讯快速集成化,决策科 学化,为现今的智能化管理建立了稳定的基础。

In 2015, the company comprehensively promoted the use of computerized ERP systems to integrate enterprise resources, making management processes more streamlined, information quickly integrated, and decision-making more scientific, establishing a stable foundation for today's intelligent management.



设备/产能 Equipment/Capacity

雅娜纺纱全年产能可达3500吨,公司拥有先进的一流纺纱设备,我 们使用德国进口自络筒设备─意大利美斯丹空气捻接器。另倒筒过程 用的是超喂张力自动控制的新型设备,提供完美成型,领先于同行。

The annual production capacity of Yana spinning can reach 3500 tons, The company has advanced first-class spinning equipment, and we use German imported self winding equipment – Italian Mesdan air splicer. The other pouring process uses a new type of equipment with automatic control of super feeding tension, providing perfect molding and leading the industry.

产品 Product

YANA以市场流行趋势作为开发的方向,每年都会有不同的原料组成 及新原料的开发推广。7000多种特殊纱线,集包覆、复捻、花捻及 特殊染色技术于一体,满足客户对多样的纱线款式及独特风格的各种 需求。同时随着各品牌对环保意识的加强,YANA也推出自己的生态 友好系列,分别有回收原料如再生涤纶,再生尼龙,有机棉,BCI良 好棉,NAIA醋酸,兰精的Ecovero纤维等环保原料并已获得GRS, RCS,OCS等证书。

YANA takes market trends as its development direction, and develops and promotes different raw material compositions and new materials every year. More than 7000 types of special yarns, integrating wrapping, double twisting, flower twisting, and special dyeing techniques, meet customers' various needs for diverse yarn styles and unique styles. At the same time, with the strengthening of environmental awareness among various brands, YANA has also launched its own eco-friendly series, which includes recycled materials such as recycled polyester, recycled nylon, organic cotton, BCI good cotton, NAIA acetic acid, Laniing's Ecovero fiber and other environmentally friendly materials, and has





obtained certificates such as GRS, RCS, OCS, etc.

研发 R&D

Yana是以市场流行趋势为导向的纱线开发型公司。我们将流行趋势 和技术创新融合于产品设计开发中,灵活运用纺织新材料、新工艺、 新设备的多功能技术,随时提供最新产品变化的资源与解决方案。

Yana is a yarn development company guided by market trends. We integrate popular trends and technological innovation into product design and development, flexibly utilizing multifunctional technologies such as new textile materials, processes, and equipment, and providing resources and solutions for the latest product changes at any time.

服务 Service

作为春夏纱线的专家,我们的独特之处在于纱线系列产品丰富,并 提供真正的快速库存保障。通过雅娜纺织小程序,客户可以随时享 受最便捷的库存查询服务,不论身处何地,都可实时查看库存情况。

As experts in spring and summer yarn, our uniqueness lies in the rich range of yarn products and the provision of truly fast inventory guarantee. Through the Yana Textile mini program, customers can enjoy the most convenient inventory inquiry service at any time, and can view inventory status in real-time no matter where they are.

浙江大能绞纱染色有限公司

Zhejiang Daneng Hank Dying Co.



浙江大能绞纱染色有限公司成立于2018年,以专业染色为主,是雅娜公司控股的专业染厂,通过了ISO9001-2000, Oeko-Tex等质量体系认证。提供客户高阶精准颜色管理服务,包含Data Color的配色仪等各类专业染色相关检测设备。染色后道采用高科技数据化和智慧性节能绞纱烘干机,设备领先同行企业。

Zhejiang Danang Hank Yarn Dyeing Co., Ltd. was established in 2018, focusing on professional dyeing. It is a professional dyeing factory controlled by Yana Company and has passed quality system certifications such as ISO 9001 – 2000 and Oeko Tex. Provide customers with advanced and precise color management services, including various professional dyeing related testing equipment such as Data Color colorimeters. The dyeing process adopts a high-tech data-driven and intelligent energy-saving yarn drying machine, which is ahead of peer enterprises in terms of equipment.

产品/产能Product/Capacity

绞纱年染色产量可达到6000吨。秋冬产品主要以羊毛, 毛腈,棉,棉混纺,丝毛精纺,半精纺,粗纺以及各种 花式纱。春夏产品主要以粘胶,粘胶尼龙,粘胶PBT包 芯纱,100%亚麻及麻混纺,棉混纺为主。



The annual dyeing output of twisted yarn can reach 6000 tons. The autumn and winter products mainly consist of wool, wool nitrile, cotton, cotton blends, silk wool fine spinning, semi fine spinning, coarse spinning, and various fancy yarns. The spring and summer products mainly consist of viscose, viscose nylon, viscose PBT core spun yarn, 100% linen and linen blend, and cotton blend.



设备 Equipment 全自动化的染色设备,喷缸最小量为3KG/缸,最大量为1200KG/缸。能灵活高效及高品质 的配合各市场的需求。

浙江大能是绿色环保染色工厂,拥有一系列完整的软水处理系统。并一贯坚持绿色环保概念, 在同行内已领先数年,成为各品牌所信任和依赖的工厂。

Fully automated dyeing equipment, with a minimum spray cylinder capacity of 3KG/cylinder and a maximum capacity of 1200KG/cylinder. Capable of flexibly, efficiently, and with high quality to meet the needs of various markets. Zhejiang DaNeng is a green and environmentally friendly dyeing factory with a series of complete soft water treatment systems. We have always adhered to the concept of green environmental protection and have been leading the industry for several years, becoming a factory trusted and relied upon by various brands.